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前言
Background

1、移动互联网的广泛覆盖及智能手机的大众普及，特别是二维码成为移动终端的简便入口，
让消费者能随时随地查阅并反馈信息，奠定了厂商对产品进行信息化管理的技术和社会基
础。
Modern telecommunication technology makes more and more unbelievable things become possible. As the deeper and deeper coverage of the mobile Internet Networking and the Intelligent mobile phones coming into ordinary people, especially the two-dimension Code(QR-Code) becoming easy accessing Internet by using mobile terminals, all of these make the product flow control much easier and high efficient interactive communication channels can be easily built up between the product suppliers and the consumers. 
2、《司码易》系统是我公司自主开发的以二维码为核心，以移动互联网为基础，以智能移动
终端（手机）为工具，对产品实行“个别化、档案式”管理的信息服务平台。
The 《Easy Code Flow Control》 Project, developed by Shenzhen Benow autonomously, is based on QR-code, Mobile Internet networking and intelligent mobile terminals technology. The project is implemented by providing a big Information Service Platform for enterprises which need to trace individual piece of product for part or whole of its life cycle.
3、《司码易》系统管理的目标：让厂商对产品全程监控；让消费者对产品全面了解；让消费
者与厂商全方位互动。
The 《Easy Code Flow Control》 Project is aimed to let the product supplier monitoring individual piece of product throughout the whole life cycle, let the consumers know the product all-round and provide the interactive communication channels for the product suppliers and the consumers. 

《司码易》系统内涵
《Easy Code Flow Control》Project Profile 
1、《司码易》系统由用户管理平台和厂商服务平台构成，前者负责集中生码和验证真伪，后
者负责捆绑和查验追溯信息。
The 《Easy Code Flow Control》 platform consists of Service part and Data Collecting part. The Service part provide services with Code Generation, Anti-Forgery Authentication and Material Source Tracing information, and the Data Collecting part with collecting data at all necessary points related to product flow control or material source tracing.
2、《司码易》系统给每个产品赋予一个唯一编号（相当于人的身份证号码），并给每个产品
绑定一个档案，以记录该产品从原料到成品到流通的全部信息。
One individual code is assigned to Each piece of product throughout the whole platform(The code could be recognized as the Identity code of the individual product), the collected information which may cover the information from material growing to product flow control can be documented to the ID code.
3、《司码易》系统的产品档案信息包括：产品名称、生产厂家、规格型号、真伪鉴别、官网
链接、电商链接、产品追溯、窜货监控、物流路径、积分抽奖、红包促销、用户反馈等。
The data items attached to the Product ID code may contain: Product Name, Manufacturer Name, Size or shape Specification, Anti-Forgery Information, Official Website Linkage, E-Shop Linkage, Supply Flow Control Information, Product Flow Control Information, Lottery for Accumulated Consuming Scores, Red-Bag Promotion Activity, Consumer Feedback Messages etc.
4、《司码易》系统的查询页面和内容按厂家要求制作。
The output message style and contents may be customized according to the requirements of the enterprises.
5、《司码易》系统建立的档案信息，为厂商及用户构筑起：来源可追溯、去向可查证、真假
可鉴别、窜货可监控、次品可召回，互动及时的完整体系。
The Platform can set up a complete mechanism of material source tracing, product flow control, digital Anti-Forgery, product distribution monitoring, high efficiency for unqualified products call-back, fast interactive communication built-up between the suppliers and the consumers.
企业注册申请             身份码转化二维码          建立产品档案
Registration for Enterprises   ID codes in QR-Code format  Collecting Product Related Data

《司码易》用户管理平台简介
Introduction to the Enterprise Operating Part of the 《Easy Code Flow Control》 Platform
该平台是我司管理产品身份号的云平台，合法厂商可在该平台上注册并申请产品身份号，该平台自动为每个身份号建立专用产品档案。
The platform allows the enterprises apply for their product ID codes after registration, meanwhile it creates the document for each ID code automatically. 
在该平台上，厂商自行设定产品档案的基本信息（如生产厂家、产品名称等）
The enterprises need to register their basic data such as Manufacturer Name, Product Name etc.
《司码易》厂商服务平台简介
Introduction to the Service Part of the 《Easy Code Flow Control》 Platform
该平台是我司根据厂商的要求，专门打造的具有该企业及产品特征的操作平台（企业后台）。厂商通过该平台给产品档案添加信息。
The platform may provide with customized services for specific enterprises. The data related to each product ID Code can be collected by the operators of all possible data collecting points(such as material growing data, production data, distribution and delivery data, consumer data etc). All the data collected are documented into the platform for further check or verification.
厂商通过该平台查阅和监控防伪、窜货、库存、积分、中奖等信息。
该平台全面记存产品追溯信息供移动终端随时查阅。
The enterprises may access or monitor the data altering of Anti-Forgery, distribution channel, inventory, consuming scores and lottery hitting etc. The platform can also record all-round material source data for further accessing by mobile terminals.


《司码易》厂商服务平台架构
Architecture of the 《Easy Code Flow Control》 platform
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《司码易》系统特点
《Easy Code Flow Control》System Features
集中控制与分散服务：用户管理平台集中管理用户与密码，保证了密码的可靠性、唯一性、
随机性、安全性；厂商服务平台的个性化确保了服务的灵活性和适应性。
Integrated Management and Dedicated Services: The User Operating Part manages the operator names and passwords to ensure the reliability, uniqueness, random and safety of the Product ID code, while the customized service part ensures the flexibility and adaptability of the services.   

模块化与个性化：厂商服务平台采用模块化结构，根据厂商要求构建与组合各类模块，充
分满足厂商的个性化需求。
Modularization and Individuation: The Service part dedicated for a specific enterprise adopts the modularity architecture, which can fulfill with the individual requirements of the enterprise by integrating with different modules. 
扩展性与开放性：厂商服务平台功能根据业务需求可随时扩展，根据运行环境可与其它系
统（如ERP等）对接和交换数据。
Expandability and Openability: The Dedicated service part may be expanded according to the requirements of the services, may interface with other systems such as ERP for data sharing or data exchange.
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《司码易》信息查阅
《Easy Code Flow Control》Message Service
假冒预警、窜货预警、库房管理、会员积分、用户抽奖、消费者反馈等信息，在厂商服务
平台上可随时查阅。
The information like as Alarming for Sensed Forgery Cases, Alarming for Suspicious Product Distribution, Inventory Management, Registered  Member Scoring, Lottery hits for Consumers, Feedback from Consumers can be accessed on the service part of the platform.   
产品真假、物流路径、生产追溯等信息，移动终端直接扫二维码可随时查阅。
A mobile terminal may get messages like as Anti-Forgery authentication, product flow, production source tracing from the service part of the platform by scanning the QR-code of the product.
积分、抽奖等功能，移动终端扫二维码直接实现。
Features like Scoring and lottery etc. can be obtained automatically by scanning the QR-code of the product. 
微信关注、电商购物等功能，移动终端扫二维码可链接实现。
Features like WeChat Attention and E-Shopping etc. could be implemented by putting the linkages on the output message of the scanning QR-code with mobile terminals.
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赋码、采集、捆绑信息
Code Assignment, Data Collecting and Date attachment
产品赋码有两种方式：一是包装生产线上直接喷码或刻码（需要在生产线增加喷码机或激
光刻码机）二是预先做好二维码标签，现场贴标。
The Code Assignment may be taken in two ways: (1)The codes can be printed by a jet-printer or be sculpted by a laser sculpting machine(a Jet-printer or a laser sculpting machine should be equipped on the production line);(2)Stick the QR-Code tags to the product surface.
二维码采集有两种方式：一是人工手持 PDA 现场采集，二是生产线上通过扫描头自动采
集（需要在生产线增加信息采集设备）。
Data Collecting in two ways: (1)Scanning with a PDA on site; (2)Automatic scanning on production line by a QR-Code Scanner
信息捆绑：采集的二维码通过网络自动上传云端，与预设的多种信息关联。此步骤可在多
个信息节点实施（如原料、生产、检验、入库、发货等）。
Data Attachment: Once a QR-Code is scanned successfully, the data items sensitive to the scanning site may be attached to the product ID code(note:  the product-ID code can be obtained from the scanned QR-Code) could be uploaded into the cloudy 《Easy Code Flow Control》 system server. This operation could be taken at as many sites as necessary (such as material source scanning site, production line, quality control point, in-storage site, delivery site etc.). 
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二维码标贴的优势
Advantages of Introducing QR-Code Technology
信息无限制，随时可更新：传统标贴承载的信息是固定的，是“死”标贴。二维码标贴承载
的信息可随时增删修改，是“活”标贴。
In comparison with traditional anti-forgery & flow control tags (normally, the tag is with an anti-forgery code for anti-counterfeiting and a bar-code for flow control), the introduction of QR-Code technology prevails as listed below: (1) No limitation to message size; (2) The contents can be updated at any time; (3)the traditional anti-forgery & flow control tags are responded with “Dead” message, the output message of the QR-Code could be of “Active”, as the contents of the output message can be altered at any time.
自媒体：灵活发播图像、文字、视频等信息，宣传企业形象，扩大企业影响。
Self-Made Business Media: The contents may contain all kinds of message (Graphic, text and video) to show the beautiful enterprise face and gain good reputation. 
大数据：获取消费者关注信息，进行相关大数据分析，借助平台的力量变革传统营销方式。
Big Data: The Data can be obtained by collecting the messages from the consumers. The traditional business mode may be changed by introducing the platform through analysis of the Big Data. 
客户案例
Sample Customer Cases 
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客户展示
Part of customers List
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样标体验
Samples for Trial
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